
Om LSS

Lagen kan ge stöd till dig som har

en funktionsnedsättning

så att du kan leva  som andra i din ålder.

Du måste själv be om att få stödet.

Du kan få hjälp att göra det.

Vad är Råd och stöd? 

Råd och stöd heter hjälpen

som Region Västmanland kan ge. 

Det betyder att du kan få

kunskap om din funktionsnedsättning 

av personal som vet

hur det är att leva

med stora funktionsnedsättningar.

Insats 9:1 Rådgivning och annat 
personligt stöd enligt Lag om stöd och 
service till vissa funktionshindrade (LSS)



Du kan få:

• Information om din diagnos.

• Samtal för att förstå

hur din funktionsnedsättning påverkar dig.

• Råd som kan underlätta din vardag.

• Information om annat stöd i samhället.

Stödet är gratis.

Både du och dina anhöriga kan få det.

Kan jag ansöka om LSS?

Du kan ansöka om Råd och stöd om 

du har något av följande:

1. Intellektuell funktionsnedsättning eller autism.

2. Hjärnskada som du har fått när du var vuxen efter

en olycka eller sjukdom.

Hjärnskadan ska göra

att du har stora svårigheter att förstå.

3. Andra funktionshinder

som är stora och ger många svårigheter i livet.



Så går det till att ansöka om Råd och stöd
Du gör en ansökan

Du kan ansöka om LSS skriftligt eller via telefon.

Logga in på 1177.se och använd LSS-enhetens

e-tjänster eller fyll i vår blankett. Skicka den

med post till oss.

Om du inte kan ansöka om stödet kan en 

vårdnadshavare, god man eller förvaltare 

ansöka åt dig.

LSS-handläggaren utreder

När din ansökan kommit in gör LSS-

handläggaren en utredning. Då träffas ni för

att prata om vilket stöd du behöver.

LSS-handläggaren bedömer sedan om du har

rätt till insatsen eller inte.



Så når du oss
LSS-enheten Region Västmanland 
Västmanland sjukhus Västerås, ingång 20 721 89 
Västerås

Telefon: 021 - 17 48 34

Kontakta oss, boka tid eller ansök om LSS 

genom att logga in på 1177 e-tjänster, 1177.se/

lss-vastmanland

Läs mer om LSS-lagen på 1177.se

Om din ansökan beviljas

Om du har fått rätt till den hjälp du ansökt om

skickar handläggaren ett beslut till dig.

Efter det kan du börja få stödet.

Om din ansökan får avslag

Om du inte kan få den hjälp du ansökt om

skickas ett beslut där det står varför.

Om du inte håller med om beslutet,

kan du överklaga till Förvaltningsrätten

och be om ett nytt beslut.
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